
 
 
  
  

 

  

  

Andre Nõmm: “Tarkadesse riskikontrollidesse investeerimine on
ellujäämiseks hädavajalik.”

  16. september 2020  

  
  

Finantsinspektsiooni juhatuse liige Andre Nõmm rääkis Kaisa Gabraliga innovatsioonist
finantssektoris. Keerulise sõna taga peitub tegelikult lihtne sõna areng. Mida innovaatilist on teinud
Finantsinspektsioon? Kui innovaatilised on pangad ja finantssektor? Millised on praegused
innovaatilised lahendused finantssektoris? Millal hakkame rahavooge juhtima mõttejõuga? Kuula
podcasti siit:
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Lisaks saab podcasti kuulata kõikide Apple või Android telefonidega tõmmates alla podcastide äpi.
Samuti on podcast kuulatav järgmistel platvormidel: Google Podcasts, Spotify, Radio Public, Pocket
Casts, Breaker, Anchor.

  
  
  
  Finantsinspektsioon  

  Teavita mind, kui sisu muutub 
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